
PROTOKÓŁ  Nr XXVII/2012 
 

z nadzwyczajnej  sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 17 grudnia  

2012 roku w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Wodzisławiu 
 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 15
00

  do godziny 16
05

. Obradom 

przewodniczył Pan Andrzej Baran- Przewodniczący Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 14 radnych – nieobecny radny Krzysztof Krupa   (  lista obecności 

stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście, Wójt Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy,   

kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, sołtysi, przedstawiciele policji oraz inni 

zainteresowani obradami  ( listy obecności – załączniki Nr ,2,3,4, do protokołu).  

 

Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6.   Interpelacje i zapytania. 

7.  Podjęcie uchwały w sprawach: 

a)  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na  lata 2012-2019, 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy na 2012 r. 

c)  intencyjna w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na  wykonanie zadania  

     inwestycyjnego w ramach programu wieloletniego pn. „Narodowy Program   

     Przebudowy Dróg Lokalnych- Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność - Rozwój, 

d) przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony  

    ofiar w rodzinie. 

    8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

    9.  Sprawy różne.   

   10.  Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Dwudziestą siódmą  sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzył 

Przewodniczący  Rady Gminy Pan Andrzej Baran wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram dwudziestą  siódmą  sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. Powitał 

wszystkich zebranych oraz przedstawicieli policji Komendanta Komisariatu Policji                        

w Sędziszowie starszego aspiranta sztabowego  Dariusza Wiekiera, aspiranta sztabowego 

Jerzego Gładkiego kierownika ogniwa  kryminalnego, aspiranta Roberta Kozieła kierownika 

ogniwa prewencji Komisariatu Policji w Sędziszowie.  

Przewodniczący rady gminy przedstawił pismo wójta gminy w sprawie zwołania sesji 

( pismo stanowi załącznik nr 5 do protokołu).  

 

Ad.2. Powołanie sekretarza obrad.  

 

Na sekretarza obrad powołano radną Iwonę Woźniak,  jednogłośnie – 13 za,                                  

w głosowaniu jawnym.  
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Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie porządku obrad.  

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Baran poinformował zebranych, że do 

chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie 

protokołu z  sesji Nr XXVI/2012 z dnia 30 listopada  2012 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  przyjęcie protokołu Nr XXVI/2012 z obrad sesji                   

z dnia 30 listopada  2012  roku. 

 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Gminy Pan Józef Syska przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności                                   

w okresie międzysesyjnym ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 6 do protokołu).  

O godz. 15
10

   na sesje przybyła radna Iwona Pietras.  

Więcej pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania Wójta Gminy. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie sprawozdana Wójta Gminy.  

  

Ad.6. Interpelacje i zapytania.  

 

Interpelacji i zapytań nie było.  

 

 Głos zabrał Komendant Komisariatu policji w Sędziszowie pan Dariusz Wiekiera. 

Podziękował za zaproszenie na dzisiejszą sesję. Poinformował, że w policji pracuje od 28 lat, 

a funkcję komendanta pełni od 4 lat. Zauważył, że zna problemy gminy Wodzisław. 

Odnosząc  się do likwidacji posterunku policji w Wodzisławiu wyjaśnił, że teren gminy 

przejmie komisariat w Sędziszowie. Zapewnił, że stan bezpieczeństwa nie ulegnie 

pogorszeniu i pozostanie na tym samym poziomie. Poinformował, że jest w stałym kontakcie 

z byłym kierownikiem posterunku w Wodzisławiu, który obecnie pracuje w komendzie 

powiatowej w Jędrzejowie i zawsze służy pomocą. Dodał, że teren podległy pod komisariat           

w Sędziszowie nadzorowany jest stale przez dwa patrole. Punkt przyjęć interesantów na 

terenie gminy Wodzisław znajduje się w byłej remizie OSP w Wodzisławiu i jest czynny              

w każdy poniedziałek w godz. od 9 do 11, jednakże nie jest odwiedzany przez interesantów. 

Zauważył, że być może trzeba zmienić dzień lub godziny przyjęć. Zapewnił, że poziom 
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bezpieczeństwa nie będzie gorszy. Przedstawił informację na temat łączności telefonicznej                 

z policją. Prosił o pytania lub uwagi. Prosił o współpracę sołtysów i radnych gminy.  

Sołtys wsi Wodacz zaproponował, aby nowi policjanci przedstawili się w każdej wsi. 

Pan Komendant stwierdził, że funkcję dzielnicowego gminy Wodzisław nadal będzie pełnił 

ten sam funkcjonariusz, jednakże gdy będzie taka potrzeba rozważy taką możliwość.  

Wójt poruszył temat przejęcia budynku byłego posterunku policji Wodzisławiu. 

Poinformował, że komendant powiatowy złożył propozycję przejęcia budynku przez gminę za 

kwotę 150.000zł. W trakcie negocjacji zaproponował, że gmina może przekazać 120.000zł. 

płatne w 4 ratach i propozycja  została przyjęta. Dodał, że jest również zgoda komendanta 

wojewódzkiego. Gdy rada wyrazi zgodę podpisane zostanie porozumienie. Należy zapewnić 

ogrzewanie budynku.  

Przewodniczący rady gminy zwrócił się do  radnych o przegłosowanie propozycji 

przedstawionej przez wójta gminy.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Radni jednogłośnie – 14 za, wyraziła pozytywną opinię w sprawie przejęcia budynku byłego 

posterunku policji w Wodzisławiu za kwotę 120.000zł., płatne w 4 ratach.  

 

Przewodniczący rady gminy podziękował przedstawicielom policji za udział w sesji               

i złożył życzenia  z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia i Nowego Roku.  

 

Pan komendant również złożył życzenia i podziękował za zaproszenie.  

 

Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekty uchwał były omawiane na 

posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz komisji zdrowia  i otrzymały 

pozytywną opinię  ( opinia komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu ).  

 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław 

na lata 2012-2019, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXVII/218/2012 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2012-2019. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i  w budżecie Gminy na 2012 rok, przedstawiła 

skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 9 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXVII/219/2012 w sprawie  

zmian budżetu i  w budżecie Gminy na 2012 rok. 

 

c) projekt uchwały w sprawie   intencyjna w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na  

wykonanie zadania inwestycyjnego w ramach programu wieloletniego pn. „Narodowy 
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Program Przebudowy Dróg Lokalnych- Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój- 

projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Wójt gminy odnosząc się do przedłożonego projektu uchwały wyjaśnił, że jej podjęcie 

związane jest z planowanym złożeniem wniosku o pozyskanie środków w ramach programu 

tzw. schetynówki. Poinformował, że nabór wniosków odbył się w miesiącu wrześniu ale 

wniosek przez gminę Wodzisław nie był składany gdyż można było pozyskać tylko 30% 

dofinansowania. Jedyną drogą, która spełniała kryterium była ulica Pińczowska jednakże 

planowano ją odbudować do końca roku. Dodał, że inne drogi nie spełniały by kryteriów gdyż 

koszty ich odbudowy w ramach programu przekroczyłyby wartość inwestycji wykonywanej 

tylko w ramach środków własnych. Wyjaśnił, że w ostatnim czasie ogłoszono nabór dot. 

pozyskania środków w wysokości 50% wartości zadania. W związku, że ulica Pińczowska nie 

będzie jednak remontowana w bieżącym roku, pomimo, że w ramach przetargu wybrano 

firmę zadanie zostało odłożone do 2013 roku. Wyjaśnił, że zadanie może być 

współfinansowane przez starostwo dzięki czemu można uzyskać większą ilość punktów. 

Dlatego też wystąpił do starosty o współfinansowanie inwestycji. Na dzień dzisiejszy nie ma 

jeszcze uchwały rady powiatu, jednakże wystarczy uchwała zarządu powiatu, która została 

podjęta w dniu 12 grudnia b.r. i dot. dofinansowania w wysokości 10.000zł. Podkreślił, że nie 

jest ważna kwota dofinansowania ale umowa dot. partnerstwa. Poinformował, że wnioski dot. 

pozyskania środków należy składać do 19 grudnia dlatego też zwołana została dzisiejsza 

sesja. Pan wójt przedstawił projekt uchwały.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXVII/220/2012   intencyjnej 

w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na  wykonanie zadania inwestycyjnego w 

ramach programu wieloletniego pn. „Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych- 

Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój. 

 

d) projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie oraz ochrony ofiar   w rodzinie, przedstawiła kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Wodzisławiu pani Anna Skiba ( projekt stanowi załącznik nr 11 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXVII/221/2012 w sprawie  

przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar   w 

rodzinie. 

 

Ad. 8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Brak  

 

Ad. 9.  Sprawy różne. 

 

 Głos zabrał pan Janusz Kwiecień mieszkaniec Wodzisławia. Przedstawił pismo z 2010 

roku, które złożył do urzędu gminy w sprawie wyremontowania uliczki między ulicą  

Żarnowską   i Sobieskiego. Poinformował, że kupił tam dom, który wyremontował. Budynek 

jednak niszczeje gdyż nie ma chodników, woda spływa w jego stronę i powoduje 
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zawilgocenie muru. Poinformował, że zwrócił się do drogowca urzędu pana Adamczyka w tej 

sprawie, który wyraził opinię, że powinien wybudować sobie przed drzwiami wejściowymi 

szambo na wody opadowe. Zwrócił mu również uwagę, że brama wjazdowa na posesję 

powinna otwierać się do wewnątrz nieruchomości, a nie na drogę. Pan Kwiecień wyraził 

oburzenie taką postawą pracownika urzędu. Pytał do kogo ma się zwrócić. Poinformował, że 

w pobliżu jego domu mieszka dwóch radnych- jeden 30 , a drugi 80 metrów od uliczki. Pytał 

za co biorą diety skoro problem przez tyle lat nie został załatwiony. Pytał, do kogo się 

zwrócić.  

Przewodniczący rady gminy prosił pana Kwietnia o pismo które złożył w sprawie 

naprawy drogi. Zapewnił, że sprawa zostanie rozstrzygnięta na posiedzeniu komisji.  

Radny Artur Oleksiak zauważył, że za dużo pism rozpatrywanych jest na komisjach, a 

np. decyzja w sprawie  zakupu samochodu dla OSP była podjęta bez zgody rady. Radny pytał, 

po co pisać jak np. decyzję w sprawie przejęcia budynku posterunku podejmuje się na gorąco.  

Radny Wiesław Kowalski odnosząc się do sprawy pana Kwietnia poinformował, że 20 

lat czekał na budowę oświetlenia ulicznego. 

Pan Kwiecień wyraził opinię, że chciałby przy swojej posesji mieć drogą taką jak jest 

w miejscowości w której mieszka radny Kowalski. Podkreślił, że jego uliczka nie jest 

wyremontowana gdyż pan wójt go nie lubi- ze wzajemnością. 

Wójt wyjaśnił, że są priorytety np. inne drogi tj. przy budynku posterunku czy posesji 

pana Gajosa w Wodzisławiu. Stwierdził, że remont w/w uliczek być może zostanie wykonany 

w 2013 roku gdy po przetargu pozostanie środków. Stwierdził, że nie chciałby aby pan 

Kwiecień wyrażał opinię, że uliczka nie jest remontowana bo go nie lubi, bo są sytuacje, że 

pan Kwiecień odwraca głowę na ulicy i nie mówi dzień dobry.  

Pan Janusz Kwiecień zauważył, że pan wójt tłumaczy się, że nie ma pieniędzy. 

Przypomniał, że w sprawie drogi był u niego 4 razy.  

Wójt stwierdził, że wyremontowanie drogi nie jest jedynym rozwiązaniem. W tej 

sprawie muszą wypowiedzieć się fachowcy. Stwierdził, że pan Kwiecień powinien wykonać 

izolację budynku i nic nie da jego ocieplenie. Zapewnił, że w przyszłym roku być może uda 

się wyremontować uliczkę.  

Radny Józef Kucharski poinformował, że należy przekonać pana Śliwę i pana 

Nowaka, że remont uliczki jest konieczny gdyż według nich stan nawierzchni powinien 

pozostać gdyż ma wartość historyczną. W przypadku podjęcia decyzji o remoncie 

powiadomią konserwatora zabytków.  

 

Pan Janusz Kwiecień podziękował panu wójtowi za uwagi dot. remontu budynku ale od wielu 

lat  jest budowlańcem i wie jaką technologią remontować swój dom. Poinformował, że pan 

wójt osobiście nadzorował budowę kompleksu sportowego ale od początku  położenia kostki 

woda na obiekcie stoi do tej pory.  

 

Przewodniczący rady gminy złożył życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego 

Narodzenia. 

 

Pan Zygmunt Ozga – radny powiatowy w imieniu własnym, starosty oraz całej rady 

powiatu również złożył świąteczne życzenia i życzył dobrej współpracy. 

 

Wójt poinformował, że w najbliższy  czwartek odbędzie się uroczyste otwarcie 

nowego przedszkola w Lubczy.  Zaprosił wszystkich zainteresowanych do udziału                        

w uroczystości. Zwrócił się do wszystkich obecnych i złożył życzenia zdrowych i  radosnych 

Świąt Bożego Narodzenia oraz w nadchodzącym Nowym Roku. Poinformował, po świętach 

odbędzie się jeszcze jedna sesja rady.  
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Przewodniczący rady gminy poinformował, że na kolejnej sesji będą zbierane środki które 

zostaną przekazane na rzecz chorej córki radnego gminy Sędziszów. Ulotki w tej sprawie 

zostały rozdane podczas sesji.  

 

Ad. 10.   Zamknięcie obrad sesji. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy 

Pan Andrzej Baran podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął obrady wypowiadając 

formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam dwudziestą siódmą sesję Rady Gminy Wodzisław 

obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

      Protokolant                         Sekretarz Obrad                Przewodniczący Rady Gminy 

 

/  Aleksandra Adamska /         / Iwona Woźniak  /                           / Andrzej Baran / 

  


